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5 августа 2024 г.

Němci se stále častěji stěhují do Ruska a někteří Rusové
se stále snaží najít ráj na Západě

putin-today.ru/archives/213067

Máme skeptiky, ano. To jsou ti, kteří nevěří, že se do Ruska stěhuje
stále více cizinců z evropské „rozkvetlé zahrady“ a jejího
nejplodnějšího stromu, Německa.

Pod jedním z článků, kde jsem mluvil o další rodině se dvěma dětmi,
která doslova utekla z Německa, aby zachránila své děti před
evropskými hodnotami, jeden z těchto skeptiků pod přezdívkou Hrdina
práce napsal:

Pěkný příběh. Lidé s mozkem prchají z Ruska. Říkají, jak je to tam
špatné. V Rusku jsem neviděl jediného člověka z Estonska, Lotyšska
nebo Litvy. Kolo

Nebudu se s ním přít o masivní emigraci do Ruska z Estonska,
Lotyšska a Litvy, ale jeho pochybnosti, že ten proud uprchlíků z
Německa do Ruska mě čím dál víc bolí, tak jsem ho chtěl vzít, jak se
říká , tváří v tvář na stůl a vyprávějte dnes o celé německé vesnici,
která se objevila poblíž Nižního Novgorodu.

Na kanálu YouTube „The Chancellor's Daddy“ jsem sledoval rozhovor s
německým párem, který se přestěhoval do Ruska. Manželé Remo a
Birgit Kirschovi opustili svůj klidný život v domě v Postupimi a
přestěhovali se do oblasti Nižního Novgorodu, kde nyní budují osadu
pro Němce, kteří se chtějí také přestěhovat do naší země.

https://www.putin-today.ru/archives/213067
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V Německu byli podnikatelé, vlastnili nemovitosti a měli průmyslový
areál. Chtěli by odejít do důchodu v Postupimi ve svém domě - velkém,
moderním, s bazénem a nejmodernější technologií, ale v určité chvíli si
pomysleli: "K čemu je tento dům, když nemáme svobodu?" - a pak
začali hledat zemi, do které by se chtěli přestěhovat.

V roce 2019 odjel Remo na studijní cestu do Ruska a poté se rozhodli
přestěhovat k nám. Dívka se ho zeptala, co myslel tím, že v Německu
postrádal svobodu, a Remo odpověděl takto:

Když se podíváte, jak funguje tisk v Německu, jaké jsou tam uváděny
argumenty, je zřejmé, že se používají klasické propagandistické
nástroje (a snaží se nás přesvědčit, že my jsme propagandisté   a oni
jsou „nezávislí novináři“. 😁) aby dosáhl něčeho očernit.

Když jim nasloucháte, Západ je mír a svoboda, ale oni ignorují 85 %
zbytku světa. V Rusku se obyvatelstvu západních zemí říká „zlatá
miliarda“ a zbývajících sedm a půl miliardy je ignorováno. A všude je
tato západní arogance: „Vlastníme svět, jsme dobří, jsme bohatí, jsme
demokraté.
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Zároveň bombardují, utlačují a vykořisťují jiné země. To nemá nic
společného s demokracií a svobodou. Ale zároveň se lidem v Německu
říká: „Západ je ráj. Není nic lepšího než Západ, nic lepšího než
demokracie.“ V poslední době se sexuální menšiny staly novou
svobodou. Co dalšího může Západ nabídnout? Na rozdíl od jiných
zemí nemá co nabídnout.
A protože potřebovali definovat pojem „svoboda“, zvolili LGBT
(organizaci uznávanou v Rusku jako extremistickou) a tuto genderovou
diverzitu jako takovou definici. Podle mého názoru je to perverze, je to
psychologická válka proti vlastním lidem.

Birgit manžela doplnila, že když přijela do Ruska, viděla, že je tu
svobodně a bezpečno, což se už nedá říct o Německu, protože tam
ženy večer samy chodit nemohou, ale v Rusku to není problém vůbec.

Na tomto místě udělám malou odbočku, protože chci ještě jednou
poznamenat, že v Rusku pravděpodobně nyní existuje tajný
program, který má přilákat užitečné lidi ze západních zemí.

Jsou doslova „vedeni“ od začátku do konce jistými kurátory. Pomáhají
jim s přípravou všech dokumentů a užiteční cizinci poté bez prodlení
dostávají ruské občanství.

Zejména Remo Kirsch vyjádřil překvapení nad tím, jak snadno a
nečekaně rychle on a jeho manželka získali ruské občanství. Radovali
se z toho se slzami v očích a nemohli tomu uvěřit.

A také vám připomenu kanadského farmáře, který se s manželkou a
osmi dětmi přestěhoval do Ruska. Se stěhováním mu poradil a pomohl
i jistý ruský kurátor ( článek o něm ).

Proč jsem se rozhodl to oslavit?
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Protože si myslím, že je lepší dát ruské občanství normálním a
užitečným lidem z Evropy, křesťanům s identickou mentalitou jako my,
kteří se snadno asimilují a zrusifikují, než nevzdělaným a zákonům
dodržujícím lidem ze střední Asie, kteří jsou Nebudou se asimilovat a
žít s námi, ale budou žít v Rusku místo nás.

Nyní se vraťme k uvedenému tématu.

Remo Kirsch, jak jsem již řekl, staví osadu pro Němce, kteří se chtějí
přestěhovat do Ruska na trvalý pobyt, a pomáhá jim v tom, radí, říká
jim o možnostech, kam potřebují jít, kteří právníci a úředníci .

Mimochodem, tohoto rozhovoru se zúčastnili nejen manželé Kirschovi,
ale i několik dalších rodin, které se do této osady již přistěhovaly.

Tito lidé nejsou Rusové vracející se domů z Německa, o kterém jsem
několikrát mluvil na svém kanálu, ale jsou to čistokrevní Němci.

Zde je to, co jeden z párů řekl o důvodech, které je přiměly opustit svou
vlast:
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Posledních sedm let jsme s Patricií vedli s otcem stavební firmu v
Německu. Moje žena dělala všechny kancelářské práce. Někdy také
dohlížela na stavební projekty. Pracoval jsem spíše ve stavebnictví.
Takhle vypadalo našich posledních sedm let. Předtím žila v Polsku a já
v Německu.

V Německu jste museli plavat proti proudu, nemohli jste žít svobodně.
A Patricie také říká, že se tam prostě rozhodovat samostatně nedalo.
Omezení bylo mnoho. Jak řekl Remo, v této zemi byla nesvoboda.

Muž také poznamenal, že obecně neměl s podnikáním v Německu
žádné problémy, mohli v klidu pracovat dál. Faktem ale je, že ceny
stavebních materiálů v Německu začaly výrazně zdražovat a oni viděli,
že lidé nemohou získat úvěry na nákup rychle rostoucích nemovitostí,
tak začali snižovat množství práce na uzavření své firmy a přestěhovali
se do Ruska začít tady.

Prodali všechny domy, které měli, veškerý materiál a nářadí, které za
léta práce nashromáždili a do Ruska přijeli pouze s... dvěma auty
(která jsou vidět na fotce).

Všichni Němci poznamenávají, že se k nim Rusové chovají velmi
laskavě, dokonce ani lidé ze starší generace, kteří pamatují Velkou
vlasteneckou válku, k nim nemají zášť, a také poznamenávají, že lži o
Rusku jim vrtají v hlavě už od dětství.

Další manželský pár řekl, že je také ovlivnila politická situace v
Německu, že si tam už nedokážou představit budoucnost.
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Pro muže a jeho ženu šlo o budoucnost jejich syna, aby se mohl
svobodně rozhodovat a svobodně žít, což už v Německu neplatí:

Manžel říká:

Pokud žijete v Německu, možná vašeho syna osloví ve škole a naznačí
mu, že v deseti letech nemusí být stoprocentně kluk. Jeho identita je
zpochybňována. Vy, jako otec a matka, máte z toho obavy. Vyrostl jsem
ve společnosti, kde byla žena a muž, ale teď v Německu je všechno
jinak.

Manželka dodává:

A především dochází k výměně dětských knih za nové. Už v nich
nevystupuje muž a žena, jako rodiče, ale například muž a muž. Nebo
těhotný muž. Jsou to knížky pro děti, které chodí do školky nebo školy.
Postupem času se to stává normou a děti to mate. To není normální
pro výchovu dětí a mládeže. Nepovažujeme to za normu. Držíme se
tradiční školy, kde jsou manželé, prarodiče a nic jiného...
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Na závěr Remo Kirsch řekl, jak jsou v Německu „obtěžováni“ lidé, kteří
se odváží vystoupit proti novým evropským „hodnotám“ a duhovým
menšinám – jsou okamžitě označeni za nacisty. Lidé se proto snaží
mlčet a vydržet, aby nebyli šikanováni.

Tím myslím můžeme ukončit vyprávění o Němcích utíkajících do
Ruska z evropské „kvetoucí zahrady“, která pro ně začala příliš
zapáchat.

A na závěr ještě jednou řeknu, že jsem rád, že se do naší země stěhují
žít normální a velmi užiteční lidé z Evropy, protože je to lepší řešení
demografického problému, než osidlovat Rusko lidmi ze Střední Asie a
Zakavkazska, kteří mají kulturu, která je cizí naší mentalitě, kultuře a
náboženství.

Vypněte emoce, zapněte mysl 
 https://dzen.ru

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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